
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XXX/2021 

XXX Sesja w dniu 3 marca 2021  

Obrady rozpoczęto 3 marca 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:49 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Beata Kmito 

7. Jarosław Kopyciński 

8. Justyna Korybska 

9. Agnieszka Kościelska 

10. Anna Maciuszonek 

11. Katarzyna Mała 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary  

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XXX Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych.  

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 15 radnych, co stanowi quorum  

do podejmowania prawomocnych uchwał 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 

stycznia 2021 r. 



 

Radni nie mieli uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 stycznia 

2021 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 
Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z okresu międzysesyjnego od 27 stycznia 2021 r. do dnia 

03 marca 2021 r. 

 

Pani Maria Słomska zapytała na jakim etapie jest remont budynku Klub Senior +. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że roboty są zakończone. W tej chwili trwają prace, których nie 

udało się zrealizować ze względu na mróz. Wkrótce zostanie ukończony podjazd dla osób 

niepełnosprawnych. 

 

Pani Maria Słomska zapytała, czy remont świetlicy w Sąpach będzie w całości finansowany  

z funduszu sołeckiego. Jak są podzielone koszty i jaki jest zakres prac. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że został złożony wniosek do funduszu Inwestycji Lokalnych,  

w związku z wydzielonym funduszem dla obszarów popegeerowskich. Zaplanowana jest kwota 

500 tyś zł. Jeśli uda się pozyskać środki, to świetlica zostanie wyremontowana w ramach 

złożonego wniosku. Jeśli nie, to będziemy remontować świetlicę sukcesywnie. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku ze złożonym wcześniej wnioskiem zapytał, czy  

gmina posiada już zaktualizowany projekt na remont drogi wojewódzkiej w Sąpach. 

Pani Burmistrz powiedziała, że dostała obietnicę, od zastępcy dyrektora Dróg Wojewódzkich 

z Olsztyna, że przyjedzie z projektem i zostanie zorganizowane spotkanie z mieszkańcami, aby 

mogli odnieść się do tego projektu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że ma interpelację dotyczącą zimowego 

utrzymanie dróg. Poprosił o informację, jakie koszty zostały poniesione w związku  

z odśnieżaniem i usuwaniem gołoledzi oraz jakie koszty gmina poniosła w związku z wycinką 

krzaków w pasie dróg gminnych, ile km rowów zostało oczyszczonych i jak to wpłynie na 

bieżące utrzymanie dróg w okresie wiosenno-jesiennym. 



Pani Burmistrz powiedziała, że oczywiście odpowie na interpelacje na piśmie, powiedziała, że 

przez ostatnie dwa lata zima była łagodna, w tym roku zimowe utrzymanie dróg pochłonęło 

znaczną część pieniędzy zarówno jeśli chodzi o ich utrzymanie zimowe jak  

i o remonty. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy słupki przy drodze uszkodzone przez pług podczas 

odśnieżania, zostaną naprawione. 

Pani Burmistrz powiedziała, że Zarząd Dróg Wojewódzkich poinformował, że słupki zostaną 

naprawione.  

Pan Tadeusz Wandrowski powiedział, że słupki powinny być stabilne, żeby nie naprawiać ich 

co roku. 

Pani Burmistrz powiedziała, że nie może ingerować w budżet Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

może zgłosić do zarządcy, jakie głosy docierają do niej z naszej społeczności, ale nie może 

mówić, w jaki sposób mają rozwiązać ten problem. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 
Nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów z terenu Gminy Młynary. 

 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 

Młynary za 2020 rok. 

 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, ze sprawozdanie zostało przyjęte. 

8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach z wykonania 

rocznego planu pracy i kontroli za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedłożenie 

sprawozdania. 

Pani Maria Słomska powiedziała, że w sprawozdaniu zostały ujęte wnioski dotyczące świetlicy 

środowiskowej. W 2019 r. nie było sytuacji epidemiologicznej, jak to jest obecnie i wiele się 

tam działo. W sprawozdaniu wykazano, że utrzymanie świetlicy jest nierentowne. Czy w 

związku z tym, świetlica zostanie zamknięta, czy ustawowo musi funkcjonować. 

Pani Burmistrz powiedziała, że od kwietnia 2020 r. świetlica zakończyła działalność. Póki 

świetlica była dofinansowana, to była utrzymywana, bez dofinansowania nie mogliśmy 

pozwolić sobie na utrzymywanie świetlicy. Koszt utrzymania świetlicy to 100 000 zł. rocznie. 

Pani Beata Kmito zapytała o place zabaw. Powiedziała, że rokrocznie place zabaw podlegają 

kontroli. Powiedziała, że na placu zabaw w Zastawnie nic nie zostało naprawione. 



Pani Burmistrz powiedziała, że nikt nie zgłaszał uszkodzeń na placu zabaw w Zastawnie, a 

tam gdzie były takie zgłoszenia, uszkodzenia były naprawiane, powiedziała, że jeśli jest taka 

potrzeba, to trzeba dokonać napraw, powiedziała, że zajmie się tą sprawą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Komisji Rewizyjnej za pracę w 2020 roku, 

życząc powodzenia w roku 2021. 

 

9. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i gminy 

Młynary. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwał w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041 oraz  

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021, 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

 

c) nadania imienia Przedszkolu w Młynarach, 



Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

nadania imienia Przedszkolu w Młynarach,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

 

d) wprowadzenia zmiany załącznika do Uchwały nr XIX/115/2020 Rady Miejskiej w 

Młynarach z dnia 4 lutego 2020 r. w sprawie ,,Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Młynarach na lata 2020-

2025.’’, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Kierownik Wodociągów i Kanalizacji  

o omówienie uchwały.  

Pan Tadeusz Wandrowski powiedział, że restrukturyzacja wodociągów wiąże się z dużymi 

inwestycjami, czy lepszym rozwiązaniem byłoby zlecenie tego zadania podwykonawcy np. 

zakup traktorów i wywóz osadu powierzyć zewnętrznej firmie. 

Pani Kierownik Wodociągów i Kanalizacji odpowiedziała, że taka inwestycja się opłaca. 

Pan Tadeusz Wandrowski powiedział, że nie powinno być tak, że cała restrukturyzacja musi 

zostać przeprowadzona w bieżącym roku. Zapytał dlaczego te działanie nie zostały podjęte 

wcześniej. Nic od wielu lat nie było robione w tym zakresie, a teraz wymaga się od gminy tak 

dużych i kosztownych zmian. Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy nasza woda nadaje się do 

picia. 

Pani Kierownik Wodociągów i Kanalizacji odpowiedziała, że próba wody powinna zostać 

pobrana bardzo rygorystycznie jeśli chodzi o zawartość bakterii. Po otrzymaniu informacji od 

sanepidu o jakości wody, niezwłocznie zostały pobrane próby wody, które wyszły 

prawidłowo. Zostały sprawdzone studnie i zbiorniki. Woda była badana codziennie przez 

akredytowane laboratoria, by mieć pewność, że jest pozbawiona szkodliwych bakterii.   

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmiany załącznika do Uchwały nr XIX/115/2020 Rady Miejskiej w Młynarach 

z dnia 4 lutego 2020 r. w sprawie ,,Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Młynarach na lata 2020-2025.’’,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 



ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Agnieszka 

Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Andrzej Florczyk 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

e) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok, 

Radni nie wnieśli uwag do uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sprzedaż napoi alkoholowych w naszej 

gminie wzrosła w porównaniu z poprzednim rokiem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata 

Kmito, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

f) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Młynary w 2021 roku, 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Młynary w 2021 roku,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 



ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata 

Kmito, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

g) zniesienia statusu pomnika przyrody, 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zniesienia statusu pomnika przyrody,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata 

Kmito, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych przy ul. Styczniowej 7 w 

Młynarach, w drodze bezprzetargowej na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych przy ul. Styczniowej 7 w 

Młynarach, w drodze bezprzetargowej na rzecz ich użytkowników wieczystych..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata 

Kmito, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

i) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 



przestrzennego miasta Młynary. 

 

Pan Andrzej prosił o wyjaśnienie dlaczego na załączonym planie widnieje droga, której w 

rzeczywistości nie ma. Powiedział, że załączony plan nie jest rzeczywisty. 

Pani Burmistrz powiedziała, że jest to plan zagospodarowania przestrzennego, obowiązujący 

obecnie. Pani Burmistrz stara się o zmiany w tym planie, po to, by móc sprzedać działkę, którą 

zainteresowany jest inwestor.  

Pani Regina Chabros-Dusza zapytała jaki jest koszt zmiany takiego planu i ile to trwa. 

Pani Burmistrz powiedziała, że w budżecie zaplanowanie jest ok 120 tyś. zł. na ten cel. 

Procedura została rozpoczęta w ubiegłym roku. Cała procedura zmiany planu trwa ok półtora 

roku, ponieważ wszystkie instytucje należy zapytać, czy nie wnoszą uwag do zmiany planu. 

Jeśli nie zmienimy planu pod względem intensywności zabudowy i wzajemnie wykluczających 

się zapisów, nie będziemy mogli zbywać działek pod inwestycje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego miasta Młynary. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Beata 

Kmito, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radni nie mieli uwag w tym punkcie. 

 

12. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał Radnym o terminie składania oświadczeń 

majątkowych.   

Pani Beata Kmito zaproponowała, by skupić się na drogach wewnątrz wsi, bo stan takich dróg 

jest zły. 

Pani Burmistrz powiedziała, że mówiła już podczas tej sesji, że został założony wniosek do 

Funduszu Inicjatyw Lokalnych o dofinansowanie do remontu drogi wewnętrznej w Zastawnie 

aż do Warszewa. 



Pani Regina Chabros-Dusza powiedziała, że potrzebny jest remont drogi wewnętrznej w 

Błudowie. 

Pani Burmistrz powiedziała, że będzie zmuszona wyremontować  drogę w Błudowie 

prowadzącą do posesji, tak żeby mieszkańcy mogli dojechać do swojego domu. Pani Burmistrz 

poinformowała, że monituje również  temat związany z nakładką na drogę w Błudowie. 

Zadanie to będzie realizowane z tzw. funduszu nakładkowego. Pani Burmistrz będzie chciała, 

żeby położyć nową nakładkę przez Błudowo i Płonne.  

Pani Regina Chabros-Dusza zapytała o losy szkoły w Błudowie. 

Pani Burmistrz powiedziała, że liczy na to, że rodzice zdecydują się na zapisanie swoich dzieci 

do szkoły w Młynarach. Większość rodziców już się zdecydowała. Pozostało tylko dwoje 

dzieci, których rodzice nie są zdecydowani. Pani Burmistrz ma nadzieję, że nie będzie musiała 

otworzyć pierwszej klasy dla dwojga dzieci, bo to generuje duże koszty. Pani Burmistrz ma 

nadzieję, że szkoła zostanie samoistnie wygaszona. 

Pani Maria Słomska poinformowała, że stopniał śnieg i wokół rynku szczególnie przy 

przystanku pozostał zalegający piasek. Zapytała, czy zostanie to wkrótce sprzątnięte. 

Pani Burmistrz powiedziała, że wkrótce zacznie się sprzątanie piasku pozostałego po zimowym 

odśnieżaniu. 

Pani Maria Słomska zapytała, czy w Młynarach będzie Biedronka, bo pytają ją o to mieszkańcy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że działka na sprzedaż nie jest przeznaczona dla jednego 

inwestora. Wystawiając działkę na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego, nie wie, 

kto ją nabędzie. 

13. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskie zamknął XXX zwyczajną sesję rady Miejskiej w Młynarach. 
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Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 
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